
Beantwoording technische vraag CDA n.a.v. raadsvoorstel Sportpark 
Smitsweg

Naar aanleiding van het voorstel vanuit de griffier om het stuk als hamerstuk naar de raad te sturen, 
is in de agenderingstool door Jan van Dam-Timmers het volgende aangegeven:

"De CDA fractie kan van harte instemmen met het investeringskrediet voor dit veld. Wel hebben we 
de technische vraag hoe de nieuwe huurprijzen voor deze vereniging zich verhouden tot de huur voor 
andere kustgrasvelden in onze stad? Deze technische vraag is geen belemmering voor het aannemen 
van dit voorstel."

Beantwoording:
Hartelijk dank voor deze vraag.

De huurprijzen die aan vv Wieldrecht worden doorberekend worden afgeleid van de tarieventabel 
voor gebruik van sportvoorzieningen die elk jaar door het college van B&W worden vastgesteld.

Voor uitleg over de tarifering van kunstgrasvelden in onze stad wordt verwezen naar de 
beantwoording op 23 november 2021 in de Commissie Sociaal op de vraag die op 30 maart 2021 is 
gesteld door het CDA (dossier 13042021). In deze beantwoording wordt ingegaan op de wijze hoe 
kunstgrasvelden in de stad worden gefinancierd en de uitzonderingen in financieringssystematiek die
er in het verleden zijn gemaakt voor de verenigingen Oranje Wit (voetbal) en DMHC (hockey).  

In de Sportvisie 2030 (pag. 48) is aandacht voor het tarievenbeleid van sportaccommodaties van de 
gemeente Dordrecht. Uitgangspunt is om te komen tot transparante en eenvoudig te hanteren 
tarieven voor alle gemeentelijke sportaccommodaties. En hierbij te komen tot rendabele tarieven 
zonder dat de betaalbaarheid voor lokale sportverenigingen in het geding komt. Dit onderwerp zal in 
2024 op de agenda van de gemeenteraad staan. 

Met vriendelijke groet,
mr. M.P.P.M. (Marc) Merx
Wethouder Sport


